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To:

[J EET vi
From:

Sent: Sun 12/27/2020 3:26:12 PM

Subject: RE: Openstaande punten bestelproces Covid-vaccins

Received: Sun 12/27/2020 3:26:13 PM

Klopt. Als we het formulier niet kunnen gebruiken zullen issues zoals je beschrijft het gevolg zijn.

ero: INEKECI SEIriSent: zondag 27 december 2020 15:49

To: JIEEM er ivm ni>

Subject: RE: Openstaande punten bestelproces Covid-vaccins

Ik heb

[120 BE niet gesproken, dus haar ook nog niet kunnen vragen waarom deze passage zo geformuleerd is.

Gebruik van het huidige formdesk-formulier zonder aanvullende maatregelen lijkt me niet wenselijk. Hopelijk lukt het komende

week dit issue op te lossen, zoals jij omschrijft.

Als we (DVP) voor de bestellende partijen zelf en rechtstreeks in SAP moeten opvoeren zie ik allerlei andere vraagstukken

opdoemen, zoals benodigde (extra) bezetting bij team logistiek / log. codrdinatiecentrum, foutgevoeligheid van het invoerproces

en evt. inzet van bijbehorende (tijdrovende) vier-ogen principes. Zoals bekend is deze bezetting / capaciteit er (op dit moment /

nog) niet.

Ik zal straks een terugkoppeling verzorgen.

Groet,

Datum: 27 december 2020 om 14:44:38 CET

Aan: HEE cv.)
Onderwerp: RE: Openstaande punten bestelproces Covid-vaccins

De actielijst is helder en wat mij betreft compleet, gewoon beginnen en asap afronden.

Wat betreft de nota ben ik lichtelijk verbaasd over de slotzin

Gevraagd besluit:

Akkoord om, ondanks de openstaande issues, de bestellingen en distributie van de Covid-vaccins volgens keten 2 in

gang te zetten, waarbij het gebruik van Formdesk nog nader beschouwd dient te worden.

Als er een kwestie is mbt het invoeren van de bestellingen ligt dat juist op het formdesk-formulier. Hoe wordt het

risico ingeschat als dat gebruikt zou worden zonder aanvullende maatregelen? vindt het niet

aanvaardbaar - niet zozeer vanuit economisch risico maar vooral imago als het iemand van buiten lukt om het

formulier binnen te komen.

Zonder het formdeskformulier zou er geen belemmering zijn om rechtstreeks in SAP de orders in te voeren, dus dan

ook geen specifiek toestemmingsbesluit nodig?

Voor FormDesk gaan we de komende week alles op alles zetten om de openstaande punten op te lossen: dedicated

server, geen referenties in namen of URL's naar COVID.
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